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Zápis č. 13 

 

ze zasedání zastupitelstva Obce Chanovice konaného dne 18. prosince 2024 

od 16.00 hodin na obecním úřadu v Chanovicích. 

 

Program: 1. Zahájení. 

2. Volba návrhové a mandátní komise a ověřovatelů zápisu. 

3. Zpráva o činnosti obce a obecního úřadu, činnost Obce Chanovice ve spolcích. 

4. Zpráva o finanční situaci obce. Rozpočet Obce Chanovice na rok 2025 + výhledy na  

   r. 2026 a 2027. Rozpočet ZŠ a MŠ Chanovice na rok 2025 + výhledy na r. 2026 a 2027. 

5. Plán investic vodohospodářského majetku Obce Chanovice. Cena vodného a stočného  

    pro rok 2025. 

6. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo s Regionální rozvojovou agenturou. 

7. Dodatek č. 8 ke Smlouvě o poskytování služeb svozu komunálního odpadu s firmou     

    Marius Pedersen 

8. Diskuse. 

9. Usnesení. 

          10. Závěr 

 

Přítomni: Petr Čotek, Ing. Antonín Raška, Ing. Pavel Hlaváč, Iveta Bechynská, Miloslav Burda, Jan 

Kestner, Milan Matas, Ing. František Pavlovský, Adam Šuba, Petra Šubová, Jan Zíka. 

Z 15 zastupitelů obce přítomno 11 zastupitelů. 

 

1. Zahájení 

Zahájení provedl starosta Petr Čotek. Přivítal všechny přítomné členy zastupitelstva obce na zasedání. 

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů obce a zasedání je usnášení schopné.  

 

2. Volba návrhové a mandátní komise a ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise navrženi: Ing. Antonín Raška, Ing. Pavlovský, Iveta Bechynská. 

Do mandátní komise navrženi: Adam Šuba, Pavel Hlaváč, Petra Šubová. 

Za ověřovatele zápisu navrženi: Jan Zíka, Jan Kestner. 

Se zápisem z minulého zasedání zastupitelstva obce, s návrhem komisí a s návrhem programu souhlasí 

všichni přítomní členové zastupitelstva. 

 

3. Zpráva o činnosti obce a obecního úřadu, činnost Obce Chanovice ve spolcích. 

- Byl projednán návrh rozpočtu DSO Horažďovicko na rok 2025 a střednědobého výhledu rozpočtu DSO. 

Obec Chanovice je členem DSO.     

- Byla projednána činnost spolku Sdružení obcí na povodí Hradišťského potoka. Sdružení vydalo stolní 

kalendář na rok 2025. 

- Byl vydán kulturního kalendáři na 1. čtvrtletí 2025. Zastupitelé byli požádáni o průběžné doplňování 

společenských a kulturních akcí na rok 2025. 

- Proběhla jednání s Plzeňským krajem a Ministerstvem práce a sociálních věcí ve věci dotačního titulu 

Budování dětských skupin. Byla projednána projektová dokumentace ke stavebnímu řízení. Návrh na 

zadání prováděcí projektové dokumentace firmě Atrium, s.r.o. Horažďovice. Souhlasí 10 přítomných 

zastupitelů, 1 se zdržel hlasování. 

- Proběhlo jednání se zástupci Národního památkového ústavu na téma rekonstrukce a budování dvou 

sociálních bytů v budově bývalé fary č.p. 41 v Chanovicích. NPÚ navrhuje prohlásit faru za kulturní 

památku.  Obec Chanovice se bude proti tomuto záměru bránit. Návrh na pokračováním na projektových 

přípravách budování bytů v bývalé faře. Souhlasí všichni přítomní zastupitelé. 
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- Byla projednána možnost vstupu Obce Chanovice do nově vznikající Turistické oblastní destinace 

(zatím pod pracovním názvem Rokycansko). Zaniklo naše členství v Turistické oblasti Pošumaví 

prostřednictvím našeho členství ve spolku Prácheňsko. 

- Byla zadána tvorba nového designu a obsahu webových stránek Obce Chanovice panu Hladkému 

z firmy ŠumavaNet.CZ, který se podílel na tvorbě webových stránek Prácheňsko.org. Souhlasí všichni 

přítomní zastupitelé. 

- p. Martin Korch předložil Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na opravu střechy na části KD Chanovice. 

Cena díla bude navýšena o 2.668, - Kč. Souhlasí všichni přítomní zastupitelé. 

- Byla předložena Dohoda o ukončení nájmu pozemků (části pozemků) a stavby ze dne 30.9.2024 

s Mysliveckým spolkem Chanovice. Souhlasí všichni přítomní členové zastupitelstva. 

 

4. Zpráva o finanční situaci obce. Rozpočet Obce Chanovice na rok 2025 + výhledy na r. 2026  

a 2027. Rozpočet ZŠ a MŠ Chanovice na rok 2025 + výhledy na r. 2026 a 2027. 

- Obec Chanovice má k dnešnímu dni na účtech a v pokladnách celkem cca 13.800.000,- Kč. 

- Byl projednán rozpočet Obce Chanovice na rok 2025. Oproti návrhu rozpočtu došlo ke změně 

financování a výdajů. Obojí bylo navýšeno o 3.000.000,- Kč z důvodu vyššího předpokládaného zůstatku 

na účtech. Návrh na schválení schodkového rozpočtu na rok 2025 - příjmy ve výši 21.394.000,- Kč, 

výdaje ve výši 36.394.000,- Kč, financování ve výši 15.000.000,- Kč. Schodek bude kryt zůstatkem na 

účtech obce. Dále byly projednány střednědobé výhledy rozpočtu na rok 2026 a 2027. Souhlasí všichni 

přítomní členové zastupitelstva. 

- Byl projednán rozpočet ZŠ a MŠ Chanovice na rok 2025 – náklady ve výši 19.213.000,- Kč, výnosy ve 

výší 19.220.000,- Kč. Dále byl projednán střednědobý výhled rozpočtu na rok 2026 a 2027. Souhlasí 

všichni přítomní členové zastupitelstva. 

 

5. Plán investic vodohospodářského majetku Obce Chanovice. Cena vodného a stočného pro rok 

2025. 

- Byl projednán návrh ceny vodného a stočného pro rok 2025: cena pitné vody = 55,80 Kč/m3 bez DPH, 

cena stočného = 35,81 Kč/m3 bez DPH (ceny shodné s rokem 2024). Souhlasí všichni přítomní členové 

zastupitelstva. 

- Byl projednán plán investic na vodohospodářském majetku Obce Chanovice pro rok 2025. Souhlasí 

všichni přítomní členové zastupitelstva. 

 

6. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo s Regionální rozvojovou agenturou 

- Regionální rozvojová agentura Plzeňského kraje předložila Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo ze dne 

25.10.2023. Jedná se v něm stanovení termínů dokončení prací a stanovení ceny díla. O uzavření dodatku 

bude dále rozhodovat rada obce. 

 

7. Dodatek č. 8 ke Smlouvě o poskytování služeb svozu komunálního odpadu s firmou Marius  

Pedersen 

- Firma Marius Pedersen a.s. předložila Dodatek č. 8 ke Smlouvě o poskytování služeb svozu 

komunálního odpadu. Souhlasí všichni přítomní členové zastupitelstva.  

- V Chanovicích bude umístěn nový kontejnér na sběr použitého textilu.  

 

8. Diskuse 

- Zastupitelé děkují občanům a spolkům za práci při pořádání kulturně společenských akcí. 

- Zastupitelé děkují řediteli ZŠ za pomoc při pořádání kulturně společenských akcí. 

- V sobotu 4.1.2025 proběhne Pěší pochod k uctění a zachování přírody a života v Pošumaví. Zastupitelé 

byli požádáni o součinnost při pořádání pochodu. 

- V neděli 5.1.2025 proběhne v našich vesnicích Tříkrálová sbírka. 

- Zastupitelé vzpomněli na p. Kvitoslavu Bilinskou, která se společně s manželem p. Karlem Fialou 

aktivně podílela na kulturním životě Chanovic. 
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9. Usnesení 

Zastupitelstvo obce   o v ě ř u j e   zápis z minulého zasedání zastupitelstva Obce Chanovice. 

Zastupitelstvo obce   b e r e   n a   v ě d o m í    zprávu o finanční situaci obce. 

Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e 

- Usnesením č. 104 – zadání prováděcí projektové dokumentace na akci Budování dětské skupiny 

Chanovice firmě Atrium, s.r.o. Horažďovice 

- Usnesením č. 105 - pokračováním na projektových přípravách budování bytů v bývalé faře v 

Chanovicích. 

- Usnesením č. 106 – Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na opravu střechy na části kulturního domu 

Chanovice s p. Martinem Korchem. 

- Usnesením č. 107 – zadání tvorby nového designu a obsahu webových stránek Obce Chanovice panu 

Hladkému z firmy ŠumavaNet.CZ. 

- Usnesením č. 108 – Dohodu o ukončení nájmu pozemků (části pozemků) a stavby ze dne 30.9.2024 

s Mysliveckým spolkem Chanovice. 

- Usnesením č. 109 – schodkový rozpočtu Obce Chanovice na rok 2025 - příjmy ve výši 21.394.000,- Kč, 

výdaje ve výši 36.394.000,- Kč, financování ve výši 15.000.000,- Kč. Schodek bude kryt zůstatkem na 

účtech obce. Dále schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Obce Chanovice na rok 2026 a 2027. 

- Usnesením č. 110 – rozpočet ZŠ a MŠ Chanovice na rok 2025 – náklady ve výši 19.213.000,- Kč, 

výnosy ve výší 19.220.000,- Kč. Dále schvaluje střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ Chanovice na rok 

2026 a 2027. 

- Usnesením č. 111 – ceny vodného a stočného pro rok 2025: cena pitné vody = 55,80 Kč/m3 bez DPH, 

cena stočného = 35,81 Kč/m3 bez DPH. 

- Usnesením č. 112 – plán investic na vodohospodářském majetku Obce Chanovice pro rok 2025. 

- Usnesením č. 113 - Dodatek č. 8 ke Smlouvě o poskytování služeb svozu komunálního odpadu s firmou 

Marius Pedersen a.s. 

 

10. Závěr      

Na závěr zasedání starosta poděkoval všem přítomným za účast a zasedání v 18.00 hodin ukončil.  

 

Petr Čotek, starosta       Jan Zíka 

Ing. Antonín Raška, místostarosta                                          Jan Kestner 

Ověřovatelé zápisu 


